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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthely i
Miklóshoz, nemzeti erőforrás miniszter úrhoz

„Otthon édes otthon ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Ur !

Az otthon sokszor szerepelt már különböz ő pártok jelszavai között . Hasonlóan közkedvelt
kifejezés az otthonteremtés is . A jelenleg kormányzó párt programja szintén használja ezen
kifejezéseket mégis semmit sem tudunk meg arról, hogy mit ért ez alatt . Nem tudjuk, hogy pontosan
kikre gondol : mindenkire vagy „csak” a középosztályra? Nem tudjuk, hogy amiko r
otthonteremtésről beszélnek, mit értenek alatta : A saját tulajdonú lakások szerzését támogatnák ,
akár azok számára is, akiknek már van saját lakásuk? Vagy a bérlakás-szektort fejlesztenék, d e
miként és kik számára ?

Ahogyan a társadalompolitika más területein, úgy itt sem világos, hogy a lakástámogatás
területén kiket céloznának meg . A szegénységrő l, leszakadásról beszéltek az elmúlt nyolc évben ,
most mintha mégis újra előtörnének a korábbi kormányzásuk alatt már testet öltött értékek és
érdekek: a középosztály, s őt inkább a gazdagok támogatása (lásd egy kulcsos személyi jövedelmi
adó rendszer, stb). Szerintünk is fontos a középosztály megélhetése, fontos a leszakadó rétegek
támogatása, de nem lehet mindezt a szegénységben él ők (akár dolgoznak, akár nem) kárára tenni .
Számunka alapvet ő társadalmi érdek az alullévők kiemelt kezelése, hogy a lehetőségek é s
támogatások fokozottabban érjék el őket, ha lehet minél kevesebb megkülönböztetéssel .

Mindezek után kérdezem Miniszter Urat, hogy mit értenek otthonteremtés alatt? Kiket és hogyan
kívánnak támogatni? Ön szerint a fiatalok lakáshoz jutási esélye fog-e javulni intézkedései k
nyomán és hogyan? Hiszen, miként Önök is írják : „Az otthon is olyan érték, amelyre mindenk i
természetes módon vágyik . Mindenkinek fontos, hogy legyen egy hely, ahol biztonságban érz i
magát . . .” Bízom benne, hogy a lakhatás biztonságának megteremtése nem csak vágy marad .

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . július 19 .
Dr. Varga László

(MSZP)
országgyű lési képviselő
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